
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XII/2019 

XII Sesja w dniu 27 czerwca 2019  

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Dwunaste posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 27 czerwca 2019 roku o godz. 10:00 

otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą  

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu 

Rady wynoszącego 15 osób stanowi guorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

 Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy  - Adam Kopis, 

- Sekretarz Gminy  - Małgorzata Gąszczak, 

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -  

Tomasz  Jerczyński, 

- inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- informatyk – Przemysław Mrózek,          

oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do 

niniejszego  protokołu. 



2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2019-2039r., 

3) likwidacji Gimnazjum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Opatowie ul. 

Poznańska 7A, 

4) zmiany uchwały Nr XXX/137/2016 z dnia24 listopada 2016 r. w sprawie 

wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Łęka Opatowska oraz 

uchwały Nr XXXII/155/2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Gminy Łęka 

Opatowska oraz nadania mu statutu.  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Gminy. 

Wójt poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 6 podpunkcie 5, uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały Nr IX/61/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 8 maja 2019r. 

w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej - Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej 

oraz nadania mu statutu.  

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmiany do porządku obrad - projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 

IX/61/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 8 maja 2019r. w sprawie utworzenia 

gminnej jednostki budżetowej - Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej oraz nadania mu 

statutu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Piotr Jeziorny 

 

 

 



Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Piotr Jeziorny 

 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-

2039r., 

3) likwidacji Gimnazjum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Opatowie ul. 

Poznańska 7A, 

4) zmiany uchwały Nr XXX/137/2016 z dnia24 listopada 2016 r. w sprawie 

wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy Łęka Opatowska oraz 

uchwały Nr XXXII/155/2016 z dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Gminy Łęka 

Opatowska oraz nadania mu statutu, 

5) zmiany Uchwały Nr IX/61/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 8 maja 

2019 r. w sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej - Żłobka Gminnego 

w Łęce Opatowskiej oraz nadania mu statutu  

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Gminy. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XI sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 

wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 

lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 

Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 

Idąc dalej poddano pod głosowanie przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  



Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Piotr Jeziorny 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Zgodnie z paragrafem 32 ust.1 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za 

okres od  12.06.2019 r. do 27.06.2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku obrad.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok, 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany budżetu gminy 

na 2019 rok, które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/70/2019 w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2019 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 



Grzegorz Adamski, Piotr Jeziorny 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039r., 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – P. Alina Brząkała, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r., które stanowią załącznik 

do niniejszego protokołu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/71/2019 w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2019-2039 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Piotr Jeziorny 

 

3) likwidacji Gimnazjum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Opatowie ul. Poznańska 

7A, 

 

Głos zabrała Kierownik CUW – Barbara Kulak, która przedstawiła, iż na mocy ustawy z dnia 

14 grudnia 2016r. Przepisy wprowadzające ustawę- Prawo oświatowe dotychczasowe gimnazja 

ulegają likwidacji z mocy ustawy. Do kompetencji organu stanowiącego jednostki samorządu 

terytorialnego należy określenie przeznaczenia mienia znajdującego się w zarządzie dotychczasowego 

Gimnazjum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Opatowie, które to Zespół Szkół w Opatowie 

staje się jednostką przejmującą mienie likwidowanego Gimnazjum im. Kardynała Stefana 

Wyszyńskiego w Opatowie. 

 

Idąc dalej, Przewodniczący Rady spytał: „Ile będzie kosztowało Gminę zlikwidowanie gimnazjum?” 

 

Kierownik CUW odpowiedziała, iż na chwilę obecną nie odpowie jeszcze na to pytanie. W miesiącu 

sierpniu będzie już więcej wiadomo to wtedy udzieli konkretnej odpowiedzi.   

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/72/2019 w sprawie likwidacji 

Gimnazjum im. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Opatowie ul. Poznańska 7A, 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Piotr Jeziorny 

 

4) zmiany uchwały Nr XXX/137/2016 z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie wspólnej obsługi 

jednostek organizacyjnych Gminy Łęka Opatowska oraz uchwały Nr XXXII/155/2016 z dnia 

29 grudnia 2016 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Centrum Usług 

Wspólnych Gminy Łęka Opatowska oraz nadania mu statutu, 

 

Głos zabrała Kierownik CUW – Barbara Kulak, która przedstawiła, iż w związku z podjętą 

Uchwałą Nr IX/61/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 08 maja 2019 r. w sprawie 

utworzenia gminnej jednostki budżetowej - Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej oraz 

nadania mu statutu i włączenia jej do wspólnej obsługi jednostek organizacyjnych Gminy 

Łęka Opatowska koniecznym jest zmiana wcześniej podjętej uchwały Nr XXVII/111/2016 w 

sprawie utworzenia Centrum Usług Wspólnych Gminy Łęka Opatowska oraz nadania mu 

statutu. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/73/2019 w sprawie zmiany 

uchwały Nr XXX/137/2016 z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie wspólnej obsługi 

jednostek organizacyjnych Gminy Łęka Opatowska oraz uchwały Nr XXXII/155/2016 z 

dnia 29 grudnia 2016 r. w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia Centrum 

Usług Wspólnych Gminy Łęka Opatowska oraz nadania mu statutu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Piotr Jeziorny 

 

5) zmiany Uchwały Nr IX/61/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 8 maja 2019r. w 

sprawie utworzenia gminnej jednostki budżetowej - Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej 

oraz nadania mu statutu. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który przedstawił, iż Rada Gminy Łęka Opatowska 

w dniu 8 maja 2019r. podjęła uchwałę w sprawie utworzenia gminnej jednostki 

organizacyjnej pod nazwą "Żłobek Gminny w Łęce Opatowskiej". 

Realizując niniejsze założenie Gmina z sukcesem ubiegała się o dofinansowanie tegoż 

zadania otrzymując środki finansowe z Resortowego Programu Rozwoju Instytucji Opieki 



nad dziećmi w wieku do lat 3 "MALUCH+„ 2019 w wysokości 352.000 zł. oraz w kwocie 

306.467,75 zł na wyposażenie i funkcjonowanie tej jednostki w ramach środków WRPO na 

lata 2014-2020 Działanie 6.4 Wsparcie aktywności zawodowej osób wyłączonych z rynku 

pracy z powodu opieki nad małymi dziećmi. Prawidłowe przeprowadzenie procedur 

przetargowych, właściwe wydatkowanie oraz zgodna z założeniami projektu realizacja 

umowy na dofinansowanie w ramach środków WRPO powoduje konieczność przesunięcia 

terminu utworzenia jednostki organizacyjnej - Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej. 

W związku z powyższym przedkłada się powyższy projekt uchwały Rady Gminy Łęka 

Opatowska w sprawie zmiany terminu utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej - Żłobka 

Gminnego w Łęce Opatowskiej oraz nadania mu statutu, co uchroni Gminę przed utratą 

pozyskanych środków oraz zapewni prawidłową realizacje umowy o dofinansowanie. 

Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały a następnie poddano pod głosowanie. 

Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  

w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XII/74/2019 w sprawie zmiany 

Uchwały Nr IX/61/2019 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 8 maja 2019r. w sprawie 

utworzenia gminnej jednostki budżetowej - Żłobka Gminnego w Łęce Opatowskiej oraz 

nadania mu statutu.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Józef Kwaśnik, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Emilia Poprawa, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, 

Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (2) 

Grzegorz Adamski, Piotr Jeziorny. 

 

W tym momencie o godz. 11.13 ogłoszono 10-cio minutową przerwę.  

 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

8. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał P. Leszek Zalewski, który przedstawił sprawozdanie z dnia 

17.06.2019 r., z ostatniego posiedzenia Rady Społecznej SP ZOZ w Kępnie upływającej 

kadencji, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

  

Następnie z okazji upływającej kadencji przedstawiciela Gminy Łęka Opatowska w Radzie 

SP ZOZ w Kępnie wręczono panu Zalewskiemu z rąk Wójta Gminy, Przewodniczącego Rady 

oraz Wiceprzewodniczącego Rady podziękowanie za współpracę i godne reprezentowanie.  

 

Idąc dalej głos zabrał mieszkaniec Marianki Siemieńskiej – Marcin Górecki, który spytał kto 

jest odpowiedzialny za sprzątanie rowów i dróg powiatowych?  

 



Radny Powiatowy D. Gąszczak odpowiedział, iż  za sprzątanie powiatowych dróg i rowów 

odpowiada Powiatowy Zarząd Dróg w Kępnie. Zapewnił, że na wiosnę było sprzątane ale jak 

często to jest sprzątane nie wie. 

 

Następnie głos ponownie zabrał P. Górecki, który przekazał, iż mieszkańcy Marianki 

Siemieńskiej  w kwietniu br. zorganizowali akcję sprzątania przydrożnych rowów, dróg, 

ścieżek począwszy od mostu w Siemianicach całej Marianki skończywszy na miejscu przy 

znaku miejscowości Raków. Przebieg prac i ilość zebranych śmieci przedstawił w prezentacji 

multimedialnej.  Na koniec poprosił Radę oraz Wójta Gminy o rozważenie tematu śmieci i 

sprzątania na skalę gminy. 

 

Idąc dalej Przewodniczący Rady podziękował i pogratulował mieszkańcom Marianki 

Siemieńskiej takiej inicjatywy. 

 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który również podziękował za inicjatywę mieszkańcom 

Marianki Siemieńskiej. Podkreślił, iż nie jest łatwo dotrzeć do świadomości mieszkańców jak 

i przejeżdżających przez teren gminy w kwestii segregacji śmieci oraz  sumiennego 

gospodarowania śmieciami. Jest otwarty na propozycje mieszkańców, radnych w celu 

poprawienia obecnej sytuacji. Poinformował również o konieczności wprowadzenia zmian w 

najbliższym czasie dotyczących opłat za wywóz odpadów  związanych ze wzrostem cen 

przyjmowanych odpadów na wysypiskach.  

 

Idąc dalej ponownie głos zabrał M. Górecki, który zwrócił uwagę, iż trwają prace projektowe 

w Sejmie odnośnie odsprzedaży surowców wtórnych co jest już od dawna szeroko rozwinięte 

i praktykowane w sąsiednich państwach. Te rozwiązanie dobrze się sprawdza ale te decyzje 

najpierw muszą zapaść w Warszawie.   

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który podkreślił, iż na wiosnę droga 

powiatowa przez Łękę na pewno była posprzątana teraz jakby się przeszło to pewnie na nowo 

jakieś śmieci by się znalazły. Zapewnił, iż na najbliższym posiedzeniu komisji Prawa i 

Porządku Publicznego Rady Powiatu przekaże temat,  być może będzie jakieś rozwiązanie. 

Liczy na współpracę z Policją. Za takie zachowanie powinny być sankcje karne. 

 

Idąc dalej Wójt Gminy odniósł się do wypowiedzi M. Góreckiego, jako gmina stanowimy 

prawo w gminie a co do prawa na wyższym szczeblu to odpowiada Sejmik Województwa lub 

decydenci  na ulicy Wiejskiej w Warszawie. Odnośnie sprzątania zasugerował, że możemy 

wprowadzić zielone poniedziałki i będziemy sprzątać. 

 

Następnie głos zabrał Radny Górecki, który podkreślił, iż nie oskarża tu radnego 

powiatowego o to, że rowy przy drogach powiatowych są zanieczyszczone.  

 

Jako kolejny głos zabrał Przewodniczący Rady, który przekazał Radnemu Powiatowemu D. 

Gąszczakowi, aby w dniu jutrzejszym na posiedzeniu komisji  w powiecie koniecznie 

przekazał kwestie zaśmiecania przy drogach i rowach powiatowych może coś uda się w tym 

kierunku załatwić i ulepszyć.   

 

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy – D. Gąszczak, który serdecznie podziękował za 

wspaniałe przygotowanie Powiatowego Pikniku na Dzień Dziecka w Trzebieniu, za ilość 

konkurencji za cały wkład w organizację. Następnie odniósł się do wcześniejszej wypowiedzi 

Pana Zalewskiego  dotyczącej trudnej sytuacji szpitala w Kępnie. Po zleconym audycie 



przeraża Go, to co w nim faktycznie przedstawiono. Na najbliższym posiedzeniu sesji w 

powiecie planuje się podjęcie I transzy kredytu na naprawę szpitala. Jest niepewny co do tego 

rozwiązania ponieważ żadne pieniądze nie uratują placówki bez odpowiedniego 

zarządzającego.  Będzie stał na stanowisku na posiedzeniu sesji aby odczekać z zaciągnięciem 

kredytu do powołania nowego dyrektora.  

 

Następnie Wójt Gminy, zaapelował do mieszkańców Gminy Łęka Opatowska o odpowiednie 

korzystanie z zasobów gminy konkretnie z ilości wody w związku z długotrwałymi suszami i 

dużym poborem.  

 

Idąc dalej Wójt Gminy poinformował o rozstrzygniętym przetargu na wymianę punktów 

oświetlenia ulicznego w Łęce Opatowskiej, Szalonce i Opatowie gdzie wykonanie zadania  

planowane jest  do końca sierpnia.     

  

Do drugiego lipca br. nastąpi rozstrzygnięcie przetargu dot. projektu na ulicę Bolesławiecką, 

w trakcie rozstrzygnięcia jest również kwestia oświetlenia na ulicy Zimnej łączniku w 

Siemianicach.  Kolejną kwestią dot. wykonania oświetlenia jest teren chodnika od szkoły w 

Siemianicach w stronę Granic. Wójt poinformował,  iż przekazał Prezesowi spółki  podczas 

rozmowy, iż jeśli będzie zadanie wykonane to w miesiącu sierpniu ponowi kwestię 

ponownego przelewu  i objęcia udziałami akcji w spółce ale jak będą widoczne efekty. Jeśli 

będą prace wykonane to rozpocznie rozmowy dotyczące kolejnych etapów realizacji o 

których wspominano.     

 

Idąc dalej głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska -  Tomasz  Jerczyński, który przekazał o planowanym od 1 lipca br. od ok. godz. 

7.00 do dnia 2 lipca utrudnieniu w ruchu w miejscowości Marianka Siemieńska w związku z 

wylewaniem masy asfaltowej na całości jezdni.  

 

Następnie Wójt Gminy poprosił o wyrozumiałość i cierpliwość mieszkańców Marianki 

Siemieńskiej w związku z w/w utrudnieniem w ruchu. 

 

Idąc dalej Sekretarz Gminy – M. Gąszczak poinformowała o możliwości wykonania badań 

przez mieszkańców Gminy Łęka Opatowska na krew utajoną i PSA. Spotkanie edukacyjne 

odbędzie się 24.07.br w Rządcówce gdzie będzie można pobrać probówki do badań. Sam  

pobór krwi odbędzie się 31 lipca br. Badanie na krew utajoną kierowane jest dla mieszkańców 

po 68 roku życia natomiast badanie na PSA kierowane jest do mężczyzn po 50 roku życia. 

Następnie poprosiła o przekazanie informacji mieszkańcom.   

 

Jako kolejny głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska -  Tomasz  Jerczyński, który poprosił o racjonalne zużywanie wody w 

związku z występującą suszą. Następnie poinformował o wyłączeniu wody w Rakowie i w 

Mariance Siemieńskiej z powodu prac związanych z budową kanalizacji na czas około trzech 

godzin. Na koniec wypowiedzi podziękował mieszkańcom w/w miejscowości o cierpliwość i 

wyrozumiałość. 

 

  Następnie głos zabrał M. Górecki, który spytał jak to jest, że planuje się w Łęce Opatowskiej 

boisko z nawodnieniem a są coraz większe problemy z wodą na terenie gminy. 

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż dzisiaj skierował tylko apel do mieszkańców o racjonalne 

zużycie wody. W innych gminach dużo wcześniej wprowadzono zakazy np. podlewania 



ogródków, trawników. Na chwilę obecną staramy się wykonać określone prace z 

kolmatacjami studni i jesteśmy w trakcie przygotowania do przetargu na modernizację I etapu 

Stacji Uzdatniania Wody w Łęce Opatowskiej na budowę kolejnej studni w Mariance 

Siemieńskiej, aby żadnego problemu z wodą mieszkańcy gminy nie mieli. 

 Jako gospodarz Gminy Wójt nie zgodził się z wypowiedzią P. Góreckiego odnośnie boiska w 

Łęce Opatowskiej, wyjaśnił, iż  za chwilę przyjdą inni mieszkańcy i powiedzą czemu nie ma 

miejsca gdzie można poćwiczyć, pograć. Każdy mieszkaniec ma różne potrzeby i robione jest 

wszystko aby najistotniejsze zadania w gminie były wykonane.   

 

Idąc dalej, Przewodniczący Rady poprosił w imieniu mieszkańców ulicy Lipowej o 

zagęszczenie wysypanego wcześniej grubego kamienia na drodze przy okazji utwardzenia 

ulicy Parkowej.  

 

Wójt Gminy odpowiedział, iż będzie to wykonane dużo wcześniej w ramach umowy na 

dostarczenie kruszywa.  

 

9. Zakończenie obrad XII Sesji Rady Gminy. 

 

W związku z tym, że wyczerpał się porządek obrad Przewodniczący  Rady wobec 

zrealizowanego porządku obrad o  godz. 12.38  zamknął obrady XII sesji Rady Gminy. 

 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/ Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 
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